

# MAMA

EP

EXTE C – Feat. Mariloe

Remix by Ed-Ward

To be released on February 29th by Kaphonic Records

The journey of a label is often filled with surprises, and sometimes, the stars definitely smile on you... Like that day, when Exte C came to us, with the offer to produce the song "Mama". This title, crafted as a tribute to his mother, was like love at the first sight for us ☺ Mariloe's lyrics and her velvet voice, glide smoothly over Exte C's Groove, and the charm operates irresistibly !

One nice surprise might have been enough, but while talking with Exte C, the idea of producing a remix of the title came up, and with it, the name of Ed-Ward !, another prominent figure in the South African deep house scene. While the name alone carries weight, the musical experience is a whole other realm, we can assure you.

So when you listen to "Mama" for the first time, prepare yourself for an exhilarating ride, as it is sure to leave some unprepared listeners in awe.

Composer : @exte\_c / @realedward\_ (remix)

Lyrics : @mariloebooyesen

Artwork : @exte\_c / @kalyanestudio

© KAPHONIC RECORDS

Released on February 29, 2024

Le parcours d'un label est souvent rempli de surprises, et parfois, les étoiles vous sourient véritablement... Comme ce jour où Exte C nous a proposé de produire la chanson "Mama". Ce titre, conçu en hommage à sa mère, a été pour nous un véritable coup de foudre ☺ Les textes de Mariloe et sa voix de velours glissent sur le groove d'Exte C, et le charme opère irrésistiblement !

Une belle surprise aurait pu suffire, mais en discutant avec Exte C, l'idée de produire un remix du titre est apparue, et avec elle, le nom d'Ed-Ward ! une autre figure importante de la scène deep house sud-africaine. Si le nom à lui seul a du poids, l'expérience musicale est d'un tout autre ordre, nous pouvons vous l'assurer.

Lorsque vous écouterez "Mama" pour la première fois, préparez-vous à un voyage exaltant, car il ne manquera pas de laisser les auditeurs non préparés bouche bée.